

Halo wong lanang. Dadi aku pengin nuduhake crita kepiye buku Rapture Puzzle lan saksuwene seksi sing dakkandhakake karo sampeyan. Aku dibesarkan ing omah Kristen lan dadi wong Kristen nalika umur 13. Aku nemoni radikal karo Gusti sing nyebabake aku masrahake nyawa marang dheweke lan bisa ngrungokake swarane wiwit aku nampa Dhewe Juruwilujeng kawula. Aku saiki wis dadi Kristen luwih saka 34 taun lan wis dadi pimpinan sadina luwih saka 25 taun dadi misionaris ing Asia. Aku duwe bojo apik tenan lan 5 anak apik tenan sing kabeh padha tresna marang Gusti Yesus.

Hubungan sing aku lakoni karo Gusti wis nggawe keputusan sing daklakoni sajrone uripku. Krungu swarane lan nuruti apa sing diprentahake, aku nggawa aku saiki. Aku bisa menehi pirang-pirang conto kepiye Pangeran ngandika marang aku supaya nindakake apa-apa lan aku manut lan nuwuhake hadiah gedhe utawa dheweke ngandhani yen ana kedadeyan lan kedadeyan persis kaya sing dikandhani utawa kedadeyane nalika dheweke nuntun aku nglakoni apa-apa utawa ora nindakake tindakan lan ternyata dadi keputusan sing tepat. Aku ora bisa menehi katrangan babagan kedadeyan ing ngendi Dheweke ngomong karo aku lan ora bener utawa nyebabake aku njupuk keputusan elek sing mengko dak getuni. Dheweke mesthi nuntun aku menyang kabeh kasunyatan lan mbenerake dalan nalika aku ngetutake swarane.

Gusti ngomong karo aku minangka kanca lan wis sering ngandhani yen aku bisa krungu swarane luwih jelas tinimbang umume sing percaya. Aku ora ngomong iki kanggo gumunggung utawa gumunggung, mung supaya sampeyan ngerti yen aku krungu dheweke omong lan dheweke jelas ngomong karo aku lan aku bisa ngutip tembung-tembung saka apa sing dikandhakake karo aku amarga pancen jelas pangandikane.

Dadi, aku pengin nuduhake karo sampeyan kedadeyan ing Desember 2000 sing nyebabake aku nulis lan ngrampungake Buku Puzzle Rapture. Buku iki wis bisa digunakake lan aku miwiti nulis maneh ing taun 2012, mula meh 9 taun rampung. Aku isih nambah bagean cilik ing buku kasebut nalika Gusti terus nuduhake apa-apa. Aku miwiti sinau lan riset nganti bali ing taun 2000, mula suwene 20 taun kepungkur dakselehake kabeh bedhekan kasebut.

Oalah, bali menyang Desember 2000. Iki nalika Gusti wiwit menehi potongan teka-teki. Nalika semana, aku ora ngerti manawa Dheweke menehi teka-teki lan mengko nganti wulan Januari 2013 aku pungkasan bakal ngerteni. Sajrone 12 taun, aku rumangsa bingung lan kayane Pangeran wis ngapusi aku amarga aku ora ngerti yen Dheweke mung menehi potongan teka-teki sing bakal teka bareng kanggo nuduhake tanggal pengangkatan lan Rawuhé Kristus sing Kapindho. menyang bumi. Saka Desember 2000 nganti Desember 2012, aku nganggep Gusti nuduhake wektu pengangkatan lan

ora ngerti yen Dheweke mung menehi potongan kanggo teka-teki gedhe sing pungkasane bisa cocog.

Dadi, ing Desember 2000, Gusti rawuh ing aku nalika aku ndedonga lan ngandhani yen dheweke bakal teka nalika aku marani Salomo lan bakal menehi aku siji. Dheweke ngandhani aku supaya mikir kanthi tliti sadurunge aku mutusake amarga Dheweke bakal menehi apa sing dakkarepake. Sawise nimbang sawetara wektu apa sing bakal dakkarepake, aku banjur bali menyang Dheweke kanthi 2 kekarapan sing paling gedhe. Kaping pisanan yaiku nalika aku ngadeg ing ngarsane ing Dina Kiamat manawa aku bakal ngadeg ing ngarsane kanthi ati sing murni lan dheweke bakal kepenak karo uripku. Kepentingan paling gedhe nomer loro yaiku supaya Dheweke nggunakake uripku supaya bisa nyedhaki jutaan wong ing Kratone. Aku ora bisa mutusake kepentingan sing luwih gedhe nganti aku mikir ayat sing ujar yen sampeyan bisa entuk kabeh jagad nanging bakal kelangan jiwa sampeyan dhewe. Aku nganggep bisa dadi aku menang ing jagad iki kanggo Sang Kristus lan ing proses iki bakal kelangan jiwaku. Dadi aku marang Gusti yen aku mung milih siji, iku bakal dadi sing pertama. Dheweke ngandhani yen aku wis milih kanthi wicaksana.

Dheweke banjur takon marang aku, "Yen sampeyan paling cilik ing Kratoningku kanggo kabeh kalanggengan lan yen kabeh wong ing salawas-lawase ora peduli karo sampeyan, nanging yen aku seneng karo sampeyan, apa ora masalah karo sampeyan?" Pitakonan sing angel banget kanggo dak wangsuli amarga aku kepengin dianggep hebat ing Kratone lan ora pengin ana sing nganggep sepele, utamane kanggo salawas-lawase. Nanging aku ngerti apa sing penting banget yaiku Pangeran seneng karo aku lan ora dadi masalah yen ana wong liya. Dadi, akhire aku ngandhani, "Ya, ora masalah karo aku."

Ora suwe sawise kedadeyan iki, aku ngimpi babagan eyange sing tilar donya udakara 9 taun sadurunge. Aku cedhak banget karo dheweke lan dheweke duwe pengaruh gedhe ing uripku lan keputusane ngetutake Gusti. Impenku pancen nyata lan kayane aku wis nginep sewengi mung ngobrol karo dheweke lan dheweke. Nalika aku tangi, atiku rasane seneng banget kaya-kaya wis nate bareng dheweke. Siji perkara sing asring ditindakake bebarengan yaiku nggawe teka-teki. Dheweke seneng nggawe teka-teki. Aku ora seneng teka-teki nalika semana, nanging aku seneng nemplekke wektu bareng dheweke, lan melu dheweke teka-teki gedhe-gedhe sing butuh pirang-pirang minggu nganti rampung. Tresnaku kanggo teka-teki diwiwiti sajrone pirang-pirang jam aku nggarap bebarengan. Aku ora ngerti nalika semana manawa Pangeran bakal menehi teka-teki paling gedhe kanggo aku lan dheweke bakal menehi potongan pertama teka-teki kasebut.

Ora suwe sawise impen, Gusti ngucapake aku lan ujar manawa tanggal 1 Januari yaiku Pista Sangkakala Bangsa Yunani. Aku ora seneng banget ramalan Injil, nanging aku wis nate krungu bab riyaya Sangkakala lan ngerti sawetara wong Kristen mulang manawa pengangkatan bakal kedadeyan ing riyaya Sangkakala, mula aku kepingin weruh apa Pangeran ngandhani yen pengangkatan kasebut bakal kedadeyan tanggal 1 Januari, sing mung sawetara dina kepungkur. Aku bungah banget. Ora ana kedadeyan lan aku kepingin ngerti apa sing dienggo Yesus. Ing tanggal 4 Januari, udakara jam 1 esuk, Gusti ngucapake aku lan ujar mangkene: "Sampeyan bakal dadi kaya Yohanes Pembaptis lan bakal nulis bab sing bakal nylametake jutaan wong saka penipuan sing bakal teka. Kaya SwaraKu kaya slomporet lan dina pungkasan saka Penciptaan sing dakkandhakake yaiku dina kaping 6 , uga ing pungkasan dina kaping 6 lan wiwitan tanggal 7, trompet terakhir bakal muni. Ngenteni nganti Aku teka marani sampeyan ing pungkasan dina kaping 6. " Aku kelingan tangi bojoku lan crita marang apa sing wis dikandhakake Gusti marang aku. Aku banjur mudhun lan nelpon sedulur-sedulurku sing manggon ing Amerika lan ngandhani apa sing dikandhani Gusti. Aku keweden. Aku kelingan rasane kaya Maria, nalika malaekat ngatingal marang dheweke lan kandha yen dheweke bakal nglairake Yesus, Putraning Allah. Aku rumangsa seneng, kenapa Pangeran milih aku? Aku dudu wong sing istimewa, mung wong biasa. Gusti ora mung menehi kekarepan sing pertama, nanging uga sing nomer loro. Dheweke bakal nggunakake aku kanggo mbantu nylametake jutaan wong.

Aku nulis surat lan dikirim menyang akeh menteri ramalan ing jaman pungkasan lan wong sing aku ngerti yen pengangkatan bakal rampung ing pungkasan 6 Januari utawa wiwitan tanggal 7 Januari. Aku ngira yen apa sing diandharake Gusti marang aku. lan kepiye wae kanthi nulis surat kasebut, mayuta-yuta wong bakal ngerti Gusti. Aku ora ngerti nalika Dheweke mung menehi potongan teka-teki lan miwiti lelungan 21 taun. Aku nenggo nganti ing Januari 6th lan mung gadhah obrolan apik karo Gusti. Aku kelingan marang dheweke sadurunge tengah wengi yen aku wiwit ngantuk lan takon kapan dheweke bakal teka. Dheweke ngandhani aku mung ngenteni luwih suwe. Sawetara menit sawise tengah wengi, aku nggoleki ing jendhela lungguh ing kursi nalika dumadakan awakku wiwit goyang banget. Iki bisa ditindakake udakara menit utawa luwih. Miwiti dumadakan lan rampung dumadakan. Pikirane sing kapisan yaiku bisa uga wong-wong sing wis seda ana ing Kristus mung diuripake maneh lan saiki kita bakal diangkat maneh. Aku takon marang Gusti apa guncang mau lan dheweke nuli ngenteni. Sak menit mengko, awak saya malih saya goyang. Sajrone geter kaping pindho iki, cangkemku wiwit tingle, kaya rasane nalika sikil turu, nanging rasane ana ing cangkem, lan utamane ing lambene. Aku takon marang Gusti, kenapa lambe saya tingel lan Dheweke ujar manawa diwakili nalika Yesaya ndeleng Pangeran Yehuwah lan bara mau nututi lambene lan dosane ditebus. Gonjang-ganjing mandheg mandheg. Aku keweden lan kepingin weruh apa tegese kabeh. Aku kepingin weruh yen pengangkatan kasebut kedadeyan lan aku ditinggalake. Aku duwe akeh pitakon. Aku rumangsa yen

Pangeran ngungkuli tangane sing maha asih lan ngrasakake kaya dheweke ngrangkul aku. Dheweke yakin babagan tresnane marang aku lan nate ujar yen aku kudu sinau festival Yahudi lan aku bisa turu.

Aku nganggep dheweke bakal nerangake kabeh esuk, mula aku banjur turu lan turu. Dina sabanjuré teka lan ora nggawa panjelasan. Lan saben dina teka lan meh udakara 12 taun tanpa ana katrangan. Aku ngerti apa sing dipangandikakake Gusti lan aku nyinaoni pesta kasebut lan aku nyoba ngerteni kabeh, nanging ora bisa. Aku rumangsa kesepian banget lan bingung sajrone 12 taun kepungkur, lan Gusti terus ngandhani aku ngenteni lan ing sawijining dina kabeh pitakonku bakal dijawab lan aku bakal ngerti kabeh. Siji-sijine perkara sing kedadeyan tenan sajrone 12 taun kasebut yaiku Greja Kelahiran diserbu ing Musim semi taun 2002, 1290 dina sadurunge Dina Pendamaian ing taun 2005. Gusti nuduhake kula manawa iki benteng candhi sing dirusak dening bersenjata pasukan lan minangka papan suci sing dirujuk dening Yesus ing Mateus 24. Aku ngerti yen ing sawijining dina, nistha sing nyebabake karusakan bakal kedadeyan ing kana. Kajaba iku, aku ngerti yen dina kaping 7 penting lan uga ngerti manawa kita urip ing pungkasan 6000 taun wiwit Penciptaan, siyap kanggo miwiti Milenium Anyar. Aku isih ora ngerti manawa kabeh perkara kasebut kalebu puzzle.

Gusti wiwit ngomong maneh babagan perkara kasebut ing wulan Agustus 2012, yaiku nalika aku miwiti saluran YouTube. Dheweke kanthi jelas nuding akukaping 7 dina Khemah. Sawise maneh, aku nganggep Dheweke ngandhani yen pengangkatan bakal kedadeyan ing dina kasebut. Nalika ora, aku dadi nesu lan takon marang Gusti kenapa dheweke ngapusi aku. Aku lara banget. Aku ngenteni meh 12 taun lan pungkasane dheweke nggawa kencan, ora ana kedadeyan maneh. Sawise pirang-pirang dina nesu lan lara, aku bali menyang ngarsane Gusti lan matur nuwun sewu amarga sikapku sing elek lan njaluk ngapura. Dheweke takon apa aku siyap terus. Aku kaget banget. Aku ngira aku wis rampung lan kabeh mung sawetara tes kanggo ndeleng manawa aku bakal manut lan ngetutake dheweke sanajan dheweke nganggep ngapusi aku. Dadi aku matur marang dheweke, ya, aku siyap terus - isih durung ngerti manawa kabeh perkara kasebut kalebu potongan-potongan teka-teki sing diwenehake dheweke sing pungkasane kabeh bisa dingerteni sawetara taun mengko. Tanggal sabanjure Dheweke nuduhake kula yaikukaping 7 dina Hanukkah. Aku yakin sampeyan wis bisa ngira - ora ana kedadeyan uga ing dina kasebut. Nanging ing wektu iki, aku wis mulai ngerti yen wis ngarah menyang endi wae.

Tanggal 14 Februari 2013, aku lunga menyang pusat pelayanan lan ana sing teka ing kantorku lan menehi hadiah. Dheweke ujar yen ana sing nembe mampir lan njaluk hadiah kasebut diwenehake. Salah sawijine anak wedokku lagi ana ing kantor lan takon apa sing dakkarepake. Aku mung blaka, "Iki bedhekan." Aku ora ngerti kepiye aku ngerti, nanging aku mung ngrasa yen bedhekan, sanajan aku durung nate diwenehi

teka-teki minangka hadiah. Aku mbukak, lan cukup, teka-teki. Aku mikir, ya aneh. Ora ana jeneng. Ora ngerti asale saka sapa. Aku mulih lan nyusun mung sawetara jam. Iki teka-teki paling aneh sing durung nate rampungake tanpa potongan sudhut utawa potongan pinggir lan kabeh potongan kasebut beda-beda wujud lan ukuran. Sawetara potongan ukurane gedhe lan sing liyane cilik. Iki teka-teki sing apik banget lan nalika dak deleng, aku ngrasakake anane Pangeran. Aku kelingan mbahku lan impen sing dakkarepake. Aku sadar yen dina Valentine. Lan nalika iku aku ngerti yen iki kabeh teka-teki lan Gusti mung menehi aku siji-siji, lan ing sawijining dina, kabeh bakal teka bareng lan nggawe akal sing sampurna.



Nalika iku ing wulan Februari 2013, nalika Pak Obama ngumumake rencana arep lunga menyang Yerusalem. Ana akeh omongan ing sawetara situs web ramalan babagan dheweke sing bisa ngadeg ing Kuil Gunung lan dadi nistha sing sepi. Aku miwiti maca sawetara wong ngira yen taun 2009 yaiku wiwitan 70 taun Daniel minggu kapinglan weruh manawa Pak Obama dipilih dadi pemenang Hadiah Nobel Perdamaian ing dina Khemah 7 ing taun 2009 lan banjur diwenehi penghargaan sawetara jam sadurunge wiwitane Kislev 24. Aku weruh yen Haggai 2 nuduhake tanggal-tanggal kasebut kanthi tepat tumrap Pangeran Yehuwah ngguncang langit lan bumi lan nggawa kabeh bangsa sing dikepengini. Aku ngetung 1260 dina wiwit Pak Obama dipilih dadi pemenang Hadiah Nobel Perdamaian lan tekan 22 Maret 2013. Aku ngomong ing ati, yen Pak Obama lunga menyang Betlehem lan ngadeg ing grotto ing Greja Nativitas tanggal, mula iku nistha saka karusakan lan tegese karusakan iku pas sawise iku, sing kudu kalebu kedadeyan pengangkatan. Nanging ing wektu iku, Pak Obama mung nyebutake



babagan arep menyang Yerusalem lan ora ana apa-apa bab menyang Betlehem. Nalika pungkasane ngumumake rencanane menyang Greja Lair, aku ora percaya. Pungkasane kedadeyan.

Sawetara sampeyan bisa uga kepengin ngerti kepiye Pak Obama sing ngadeg ing grotto ing jagad iki nistha marang Pangeran Yehuwah lan uga kepiye cara mungkasi korban saben dina. Ing saben dina, atusan lan asring ewonan wong ing saindenging jagad kasebut ana ing Greja Kelahiran kanggo nawakake pisungsung memuji lan ngaturake panuwun marang Pangeran Yehuwah amarga wis teka ing bumi kanggo mbayar dosa lan menehi mau urip langgeng. Iki

minangka kurban sing disenengi Pangeran. Ing dina Pak Obama lan rombongan lunga menyang kana, ora ana wong liya sing diidini mlebu. Kurban pujian lan panuwun sokur mandheg ing dina kasebut, lan aku bisa njamin manawa dheweke ora teka ing kana kanggo ngaturake puji utawa matur nuwun marang Yesus amarga teka ing bumi. Nalika kita ora ngerti apa sing bisa kedadeyan nalika dheweke ngadeg ing grotto, sing aku yakin yaiku manawa atine ora asor lan dheweke ora ngaturake panuwun marang Gusti Yesus utawa ngakoni dheweke minangka Gusti. Aku yakin ing sawijining dina, kita kabeh bakal ngerti persis karo apa sing dikandhakake Pak Obama, apa swarane banter utawa mung ana pikirane dhewe, nistha kaya ngono mau tumrape Pangeran ing dina kasebut. Punapa mawon, iku nistha banget marang Pangeran Yehuwah, mula 40 dina mundur saka Amerika lan akeh jagad.

Sawise nistha iki ditindakake, Pangeran banjuring dina kaping 7 nuduhake aku Roti Tanpa Ragi lan nuduhake yen tanggalan Yahudi wis rampung sewulan ing taun 2013. Aku ngitung dina, lan weruh yen ana 40 dina wiwit nistha kasebut arep kedadeyan nganti nalika karusakane bakal kedadeyan - Dheweke menehi wektu sih-rahmat 40 dina kanggo Amerika kaya sing ditindakake ing Niniwe. Aku ngetung 1290 dina wiwit tanggal nistha lan tekan riyaya Sangkakala ing 2016. Aku ngetung 1260 dina wiwit dina kaping 7 Roti Tanpa Ragi lan tekan Dina Pendamaian ing taun 2016. Aku ngetung 1335 dina saka dina sing padha tekan wiwitan Hanukkah ing 2016. Daniel 12 ngandhani manawa wong-wong sing tekan pungkasan dina 1335 bakal diberkahi lan Haggai 2 ngandhani yen nganti tanggal 24 9 wulan, utawa Hawa Hanukkah, ora ana woh sing ditemokake wit anjir, nanging wiwit dina iki aku bakal diberkahi. Dina sing diberkahi yaiku dina pertama Hanukkah ing pungkasan petungan dina 1335 lan iki bakal dadi pengangkatan kaping pindho, banjur dipungkasi karo Rawuhé Kristus sing Kapindho ing bumi seminggu mengko. Iki minangka kedadeyan ala lan nomer loro sing kasebut ing Wahyu. Kabeh nomer pas. Aku bungah banget. Nanging tanggal 2 Mei 2013, teka lan ora ana pengangkatan utawa acara sepi. Sepisan maneh, aku dadi bingung. Nanging akeh teka-teki sing cocog kanggo aku mung mbuwang teka-teki lan ujar yen ora bener. Aku kudu ilang apa-apa, nanging ana apa?

Udakara 5 wulan mengko, ing wulan Oktober 2013, aku nate ngucapake frustrasi marang Pangeran Yehuwah lan takon marang apa sebabe dheweke ora teka nalika Tulisan cetha nuduhake tanggal 2 Mei 2013. Aku ujar, "Niniwe mratobat lan sampeyan nundha keputusan sampeyan . Teka-teki iki mung masuk akal yen Amerika mratobat, nanging ora mratobat, mula kenapa sampeyan nundha paukuman sampeyan? " Gusti mangsuli, "Apa sampeyan yakin ora bakal mratobat?" Aku ujar, "Ya, aku yakin manawa bakal ngrungokake manawa Amerika mratobat." Dheweke ujar, "Sampeyan ora ana sing penting. Temokake. " Sing menehi pangarep-arep - bisa uga aku ora kejawab. Dadi, aku ngetik Google kaya Amerika mertobat Mei 2013 lan nemokake situs sing mbahas babagan shalat lan pasa 3 dina iki sing diwiwiti tanggal 30 April lan

berlangsung nganti 2 Mei 2013. Tanggal 24 April 2013, dina pasa ditimbal dening pimpinan greja ing saindenging jagad lan paling ora 28 negara melu pasa iki. Aku ngerti kepiye manawa wong-wong percaya saka saindenging jagad padha sesambat marang Pangeran ing dina 3 mau, njaluk Dheweke welas marang Amerika. 30 April minangka Hari Pertobatan Nasional ing Amerika lan tanggal 2 Meidadi Hari Doa Nasional ing Amerika. Tangisan ing saindenging jagad njaluk marang Pangeran suwene 3 dina njaluk Gusti Allah welas asih marang Amerika ing pungkasan wektu pacoban 40 dina. Aku nangis. Aku ngguyu. Aku wis nemokake potongan sing ilang. Banjur Pangéran ngandika, "Élinga Éster." Aku mikir kepiye dheweke dadi calon panganten wanita sing prawan sing makili Pangantenane Sang Kristus lan kepiye dheweke njaluk supaya wong lawase siyam suwene 3 dina amarga kabeh bakal dipateni. Ing dina kaping telu ing pasa, dheweke nggawe bebaya nyawane lan nyedhaki Raja kanggo nyoba nylametake bangsane saka karusakan lan pungkasane, panjaluk kasebut dikabulake lan bangsane dijaga. Aku ndeleng mbayangake critane Yunus lan Ester lan ngerti yen Pangeran Yehuwah nyepetake pangadilane. Banjur aku weruh ing Matius 25 lan Wahyu 10 manawa wektu tundha iki ditemokake ing Kitab Suci. Dadi aku arep ngerti kapan wektu tundha iki bakal rampung.

Ing sawetara wektu sajrone wektu iki, Gusti menehi aku teka-teki teka-teki wektu tundha 4 taun sing ditemokake ing pasemon wit ara. Aku malah ora ngerti nganti pirang-pirang taun mengko, yen Yesus sejatine nuduhake pasemon wit anjir ing Matius 24, yaiku bab bab pengangkatan lan Rawuh Loro. Aku terus nyelehake potongan iki ing papan sing salah lan terus nuduhake 2016 minangka acara Rawuh. Aku takon sawetara wong kanggo takon ing endi tandhane Matius 24 ing taun 2016 - Yesus cetha menehi tandha kanggo ngawasi yen bakal kedadeyan sajrone kedadeyan Rawuh, yaiku srengenge bakal peteng, rembulan ora menehi cahya lan lintang bakal tiba saka langit. Aku ora bisa nemokake tandha kasebut ing cedhak Hanukkah taun 2016 lan aku bingung. Kabeh potongan nuduhake 2016 minangka pungkasan 70 Daniel minggu kapinglan Rawuhé Kristus kaping pindho. Gusti mung nundha paukumane kaya sing dikandhakake ing Matius 25 lan Wahyu 10 lan nyuda dina-dina kasusahan kaya sing diandharake ing Matius 24. Dadi, kenapa tandha kasebut ora ditemokake sajrone Hanukkah ing taun 2016? Mung siji-sijine sing ora dakkerteni.

Nalika Hanukkah taun 2016 teka lan lunga, aku kira kabeh wis rampung. Temenan, kita durung ana ing 70th Daniel minggulan kabeh prastawa kasebut sing kedadeyan ing antarane taun 2009 nganti 2013 mesthine minangka gambaran saka kedadeyan sing bakal ditindakake mbesuk. Nanging aku ngerti yen iku ora bener lan aku ngerti yen Gusti wis nuduhake kabeh perkara kasebut lan aku isih kelangan sesuatu. Tanggal Januari 2017 nalika pungkasane aku nyelehake potongan teka-teki pasemon wit anjir ing papan sing bener. Aku durung nate mikir yen Pangeran nyatane bakal mandheg umur 70th Danieling titik tengah lan menehi wektu tundha 4 taun kanggo ndeleng

manawa Amerika bakal ngasilake woh utawa ora. Taun kaping papat kasebut minangka taun pemilihan lan Gusti pengin menehi kesempatan maneh menyang Amerika kanggo milih pimpinan sing bakal nyoba mbalekake bangsa kasebut dadi moralitas lan standar Alkitab. Gusti mandheg 70 taun Daniel minggu kapinging dina kaping 7 Roti Tanpa Ragi ing taun 2013 ing Dina Donga Nasional ing Amerika, ing dina kaping telu pasa 3 dina Pengantenane Sang Kristus ing saindenging jagad sing padha sesambat njaluk Panjenengane welas asih karo Amerika, lan banjur urip maneh ing dina Roti Tanpa Ragi kaping 7 ing 2017, sajrone Taun Yobel. Aku seneng banget nalika pungkasane nyelehake potongan puzzle iki ing papane. Nanging kepiye aku bisa yakin? Aku ngerti mung ana siji potongan sing ilang ing taun 2016 - tandha srengenge dadi peteng, rembulan ora menehi cahya lan lintang-lintang tiba saka langit. Aku nyawang lan yakin, ana gerhana matahari total ing dina kaloro Hanukkah ing taun 2020. Aku ngerti yen Rawuh Kapindho bakal kedadeyan sajrone Hanukkah ing pungkasan gunggungé dina 1335 dina lan Yesus ujar manawa langsung Mangsa Kasangsaran Gedhe rampung, 3 pratandha kasebut bakal kedadeyan. Dadi, aku duwe salah siji saka 3 pratandha ing tanggal sing bener. Nanging ora ana grahana wulan, mula aku dadi ora semangat. Aku turu ing wengi iku lan Gusti ngongkon aku mikir babagan sing bisa nyebabake rembulan ora menehi grahana liyane kajaba grahana. Butuh sawetara wektu, nanging aku ngerti yen sewulan sewulan ora menehi padhang. Babagan pisanan sing ditindakake esuk nalika tangi turu yaiku mriksa ing google kanggo ndeleng manawa 14 Desember 2020, yaiku dina nalika rembulan ora menehi padhang, banjur ngira? Iku! Aku dadi tambah semangat! Aku ora ngerti apa tegese lintang sing tiba saka langit, mula aku mikir bisa uga mung nyebutake invasi alien utawa kita kabeh sing bakal bali bareng Kristus menyang bumi tanggal 13 Desember. Banjur ana wong sing nulis karo aku lan ngandhani yen mandhi meteor Geminid paling dhuwur tanggal 13 lan 14 Desember saben taun lan aku mriksa lan yakin, pancen bener. Kita duwe pratandha yen Yesus ngandhani yen bakal kelakon ing Rawuhé Kristus kaping pindho ing bumi - srengenge bakal peteng, rembulan ora menehi cahya lan lintang-lintang tiba saka langit.

Dadi, aku bisa ngerti yen 70 Daniel minggu kapingrampung ing taun 2020. Nanging kapan pengangkatan pertama bakal kedadeyan?

Ing Matius 24, bab sing Yesus critakake babagan kedadeyan pungkasan, dheweke ngelingake kita sinau pasemon wit anjir. Apa sing diarani pasemon wit anjir? Crita sederhana sing dicritakake Yesus babagan wit ara sing diwenehi 3 taun kanggo metokake woh. Pemilik teka sawise 3 taun golek woh, nanging ora bisa nemokake lan pengin tukang kebon ngethok. Nanging tukang kebon njaluk setaun pungkasan supaya bisa milih wit sadurunge dipotong lan sing duwe setuju. Dadi, wit kasebut diwenehi 4 taun total kanggo ngasilake woh. Wit ing pasemon iki minangka wit sing padha karo sing ditemokake ing Daniel 4, yaiku impen sing diwenehake karo Nebudchanezzar babagan wit sing bakal ditebang. Wit iki gedhe banget lan apik banget lan menehi

panganan ing saindenging jagad. Wit iki yaiku Amerika. Monumen Nasional pertama sing diarani Menara Iblis lan katon kaya batang wit gedhe sing wis ditegor. Gusti menehi kabeh pratandha kasebut supaya kita ngerti pasemon kasebut mbahas babagan Amerika, Israel Anyar ing jaman pungkasan, negara sing menehi panganan ing jagad, ora mung kanthi fisik, nanging kanthi spiritual. Amerika, negara gedhe sing wis nolak Gusti Allah, ratu ing Wahyu 18 sing umuk, sing sajrone sedina, bakal diserang wabah. Iki ngomongake babagan Dina Pangeran, dina terakhir tanggal 70 taun Daniel w e. Sajrone dina iki, sing dawane setaun, dheweke kudune dikethok lan dirusak, ora bakal tangi maneh.

Dadi, bali menyang pasemon, kenapa wit diwenehi taun kaping papat kanggo ngasilake woh? Ya, taun kaping papat yaiku wiwit dina kaping 7 Roti Tanpa Ragi ing taun 2016 nganti Roti Tanpa Ragi kaping 7 ing taun 2017. Apa sing kedadeyan ing taun iki ing Amerika, wiwit Musim semi 2016 nganti Musim semi 2017? Minangka taun pemilihan ing Amerika. Sajrone 8 taun, Amerika milih presiden sing jago lan makili kabeh sing anti-Alkitab lan anti-Kristen. Apa Amerika bakal terus ngliwati dalan iki, utawa apa bangsa kasebut bakal menehi kakuwatan sing jago kanggo prinsip Kristen lan Alkitab? Amerika milih sing bener lan wit anjir wiwit ngasilake woh maneh. Cacahing Daniel lan Wahyu sing kaping 1260 lan 1335 dina diwiwiti maneh ing dina Roti Tanpa Ragi kaping 7 ing 2017 lan rampung ing Dina Pangorbanan ing taun 2020 lan wiwitan Hanukkah ing taun 2020.

Dadi, yen pancen bener, kenapa sing pertama acara pengangkatan ora ditindakake ing dina kaping 7 Roti Tanpa Ragi ing 2017? Wanita ing Wahyu 12, utawa Panganten Wanita Kristus, bakal digawa menyang papan sing disiapake dening Gusti Allah sajrone 1260 dina saka tekane ula kasebut. Ing kene kita wiwit njupuk potongan-potongan bedhekan liyane lan diselehake. Gusti Yesus ngandhani yen ora dina iki disingkat, ora ana manungsa sing bisa urip ing mbesuk. Dheweke ngandhani ing Matius 25 lan Wahyu 10 manawa tekane Penganten lanang bakal ditundha. Kita wis ngerti manawa ana wektu tundha 4 taun, nanging wektu tundha ora kalebu nyuda dina. Penundaan kaping pindho diwiwiti ing dina kaping 7 Roti Tanpa Ragi ing 2017 lan kalebu nyuda dina Mangsa Kasangsaran Gedhe kanggo para suci sing ditinggalake. Gusti Yesus ngandhani yen kanggo para umat pilihan, dina-dina kasebut bakal disingkat. Kanggo wong-wong mursid sing ditinggalake, dheweke nyepetake dina iki, supaya ana sing slamet ing jaman mbesuk sing bakal teka. Kita ngerti manawa manahipun iku kanggo sing ilang lan dheweke bakal ninggalake 99 wong sing golek wedhus sing ilang. Dheweke nahan kekuwatan pepeteng anggare bisa, supaya luwih akeh wong sing bakal teka ing Kratone lan wong-wong sing ora dijupuk ing pengangkatan buah pisanan ora bakal nandhang sangsara pirang-pirang taun, lan kabeh bakal tiwas amarga ora njupuk Tandha Beast.

Dadi bali menyang pitakon ... kenapa acara pengangkatan pisanan ora ditindakake ing dina Roti Tanpa Ragi kaping 7 ing 2017? Ing pasemon wit anjir, motong wit iku gumantung manawa ana woh sing ana ing wit kasebut. Gusti Yesus rawuh golek woh ing wit anjir nalika tanggal 11 Nisan. Pengadilan kasebut diwiwiti tanggal 21 Nisan. Apa ana kedadeyan sing kedadeyan sajrone 10 dina sing bakal nundha maneh ukumane Gusti Allah lan wiwit nyuda dina-dina sing dicritakake Yesus? Ing dina katelu Roti Tanpa Ragi, utawa riyaya Firstfruits ing 2017, Presiden Trump nandatangani tagihan sing bakal mbuwang wong tuwa sing direncanakake. Iki minangka pertama kaline Presiden AS nindakake apa-apa kanggo nyoba mandheg aborsi wiwit dilegalisasi ing taun 1973. Kita bola-bali ndeleng ing Prajanjian Lawas sing nyebutake manawa raja nindakake piala ing paningale Pangeran utawa raja nindakake apa sing bener ana ing paningaling Pangeran. Penting banget kanggo Pangeran apa sing ditindakake kepemimpinan bangsa lan Dheweke menahi berkah utawa nahan berkah adhedhasar manawa para pimpinan nindakake tumindak ala utawa apa sing bener. Apa sing ditindakake Presiden Trump lan para pimpinan Amerika sajrone riyaya Roti Tanpa Ragi lan ing riyaya Hanukkah ing 2017, nylametake bangsa lan kabeh jagad saka ukumane Gusti Allah lan mbantu nyepetake dina kasusahan. Nalika Pak Obama jumeneng ing panggonan suci ing 11th dinawulan Nisan, ora nyembah Gusti Yesus utawa humbling piyambak sadurunge nitahake kang, tumindak iki ana nistha elek kanggo Gusti. Gusti Allah bakal ngukum Amerika amarga tumindak kasebut, lan tumindak liyane sing nyebabake pamrentahan Obama. Nanging pandongane umat Gusti Allah ing saindenging jagad nahan keputusane nalika semana lan tumindak kepemimpinan Amerika anyar nahan pengadilane maneh ing taun 2017. Nanging dheweke nuduhake marang kita ing Sabda persis pirang-pirang dina pengadilan iki bakal ditahan. wiwit tundha pisanan nganti telat pungkasan. Kabèh crita kasebut dicethakaké ana ing Sabdané lan saiki dicethakaké, kaya sing diandharaké Dhaniél 12: 4, ing dina-dina pungkasan.

Yen sampeyan maca buku Rapture Puzzle utawa nonton buku The Rapture Puzzle ing video utawa uga ringkesan buku kasebut, aku bakal nerangake babagan keterlambatan sabanjure sing ditindakake sajrone Hanukkah taun 2017. Kasedhiya babagan sikap Amerika babagan Yerusalem minangka ibukutha Israel. Yaiku wektu tundha kaping telu lan dina-dina Mangsa Kasangsaran Gedhe terus dicekak. Penundaan iki rampung nalika Hanukkah 2019, nalika Dina Pangeran diwiwiti, utawa wiwitan dina terakhir 70 taun Dhaniel minggu kaping. Penundaan kaping papat diwiwiti nalika Hanukkah ing taun 2019. Dina kaping 7 ing 70 Daniel minggu kapingwiwit Hanukkah 2019 nganti Hanukkah 2020. Kabeh nuduhake taun iki minangka wiwitan ukumane Gusti Allah ing bumi, yaiku dina terakhir 70 Daniel minggu kaping. Nalika ora ana kedadeyan apa-apa, Gusti ndhawuhi aku supaya katon tandha srengenge dadi peteng, rembulan ora menahi cahya lan lintang-lintang tiba saka langit ing Desember 2021 sajrone Hanukkah. Mesthi wae, wis ana. Kita duwe gerhana matahari total tanggal 4 Desember, rembulan anyar

(nalika ora ana pepadhang) uga ing tanggal 4 Desember lan dina pertama udan meteor Geminid tanggal 4 Desember, sing sejatine luwih penting tinimbang dina sing paling gedhe wiwit dina sadurunge (3 Desember), lintang-lintang durung tiba. 4 Desember 2021, yaiku dina kaping 6 saka Hanukkah. Gusti wis nuduhake kula yen kaping 7 dina Hanukkah bakal dadi Rawuhé Kristus kaping pindho ing bumi, kaya sing dibayangke karo mahkota perawan Ratu Ester ing tanggal kasebut. Dadi, iki uga cocog karo teka-teki, nalika Pangeran nglumpukake pilihane saka pungkasaning langit ing kaping 6 dina Hanukkah kanggo bali menyang bumi ing kaping 7 dina Hanukkah. Nanging kepiye Pangeran bisa nambah dina liyane ing 70 taun Daniel minggu kapinglan kenapa dheweke nindakake iki?

Banjur dheweke ngelingake babagan kepiye dina kaping 8 ditambahake ing Riyaya Tarub Suci lan kepiye Riyaya Roti Tanpa Ragi lan Tarub Suci sing beda-beda, kajaba yen ing Kuburan 7 dina Sabat dina kaping ditarik nganti dina kaping 8. Dheweke ngelingake yen dheweke ngaso ing dina kaping pitung Penciptaan, mbayangake kepiye dheweke bakal ngaso ing dina kaping 7. Lan aku wiwit ngerti yen Gusti Allah ora bisa menehi paukuman ing taun 2020, amarga Presiden Trump isih jabatan lan tumindak minangka pancegahan pangadilane Gusti Allah ing bumi. Dheweke kudu dicopot sadurunge ukumane Gusti Allah diwiwiti ing taun 2021. Mula, ing Kitab Suci nyebutake "tromp terakhir". Iki minangka pitunjuk liyane sing diwenehake Pangeran kanggo kita yen sawise Trump nilar jabatan, pangadilan Allah bakal diwiwiti.

Dadi, kita saiki ing taun 2021, dina kaping 8 ing 70 taun Dhaniel minggu kaping. Dina Pangeran. Dheweke terus nundha paukumane lan nyepetake dina kanggo kepentingan wong pilihane. Kanggo sampeyan sing kepengin ngerti kepiye Dheweke bisa nundha yen ana wektu sing ditemtokake, aku mung bakal ujar iki - Ana wektu sing ditemtokake lan wis disetel lan wis ditemtokake wiwit kabeh kalanggengan. Gusti Allah ora ngowahi rencana kasebut. Penundaan kasebut mung minangka kunci teka-teki pungkasane kanggo nuduhake marang jagad iki manawa sih, welas asih lan sabar banget tumrap jagad iki. Wis pirang-pirang kaping nalika Pangeran bisa ngetrapake pengadilan sing bakal netepi Tulisan, nanging Dheweke terus nundha supaya luwih akeh wong sing teka ing Kratone lan nggawe dina-dina Mangsa Kasangsaran Gedhe kaya sing Kasebut miturut Kitab Suci. . Dheweke Rama sing tresna, dudu Bapak sing nesu. Dheweke nesu marang dosa, nanging nresnani kabeh sing digawe, ora pengin ana wong sirna, nanging kabeh duwe urip langgeng liwat Putrane.

Saiki kita mung sawetara wulan sadurunge Rawuhé Sang Kristus kaping pindho ing bumi tanggal 5 Desember 2021. Saiki isih ana sithik wektu. Kita bisa ndeleng ing Wahyu 14 manawa ana 2 acara panen. Sing pertama ngemot buah pisanan sing ditawakake marang Pangeran, lan sing nomer loro digandhengake karo panen anggur, sing bakal nggawa kita ing Riyaya Tarub Suci utawa Hanukkah (festival Khemah

Kapindho). Iki minangka 2 kedadeyan malaib pisanan Wahyu. Aku yakin tanggal paling mungkin kanggo acara pengangkatan pisanan yaiku tanggal 24 Oktober 2021, lan pengangkatan kapindho tanggal 28/29 November 2021, ing wiwitan Hanukkah. Tulung waca bukuku kanggo ngerti sebabe aku yakin yen ditulis ing Kitab Suci tanggal 2 iki.

Kitab Suci ora mulang manawa kabeh wong Kristen entuk kawitan ing kawitan. Wong-wong sing murni ati lan nresnani Kristus kanthi kabeh ati, jiwa, pikiran lan kekuwatan lan tresna marang wong liya kaya awake dhewe yaiku wong sing bakal dipanen. Bakal ana wektu sesuci kanggo wong-wong mursid sing kiwa sing sejatine ora nggawe Kristus luwih dhisik lan nglilani dosa ing urip sing misahake dheweke saka Pangeran. Sajrone Mangsa Kasangsaran Gedhe, Tandha Kewan, utawa vaksin COVID, bakal diwenehake. Tulisan kasebut cetha manawa wong sing njupuk tandha iki bakal ilang ing salawas-lawase. Yen sampeyan wis diapusi njupuk "vaksin" iki, tulung mratobat lan aku percaya yen Gusti bisa welas asih yen sampeyan nindakake kanthi ora nggatekke lan nolak ndhaptar "paspor vaksin" utawa "kode QR" utawa apa wae dheweke golek supaya sampeyan bisa tuku utawa adol yen wis divaksinasi. Pilih nandhang sangsara bareng karo "sing durung divaksinasi" lan nuduhake atimu sing mratobat kanthi nolak nampa rencana jahat kasebut. Minangka tes pungkasan saka ketaatan lan kekarepan nyerahake urip sampeyan. Sanalika sawise Mangsa Kasangsaran Agung iki rampung, srengenge dadi peteng, rembulan ora menehi cahya lan lintang-lintang tiba saka langit tanggal 4 Desember 2021.

Aku percaya alien saka Abyss bakal muncul nalika pengangkatan buah pisanan kanggo ngapusi sing ditinggalake. Asteroid utawa meteorit bakal wiwit nempuh bumi lan nyebabake kerusakan gedhe banget lan tsunami lan akeh bencana liyane sing ditulis ing Kitab Suci ngelingake babagan kabeh kedadeyan ing Oktober 2021 sing bakal teka. Wong-wong bakal wedi banget ninggalake omah utawa arep kerja, kaya sing dicritakake dening Yesus kita manawa bakal teka nalika ora ana wong sing bisa kerja. Iki bakal nyebabake keruntuhan ekonomi sing akeh banget, luwih elek tinimbang sing saiki kita tingali, lan paceklik bakal atusan yuta wong ing saindenging jagad sing ora siyap babar pisan.

Muga-muga bisa ndonga, supaya sampeyan bisa ndeleng ing teka-teki iki katresnan lan katresnan sing luar biasa saka Gusti Allah, nyepetake dina Mangsa Kasangsaran Gedhe saka 42 wulan dadi mung 42 dina. Ing Wahyu 12, kita maca manawa setan kebak nesu amarga dheweke ngerti yen waktune cekak. Yen Pangeran wis menehi 3 ½ taun kanggo ngrusak planet iki, ora ana siji wong sing bakal urip bisa nyekseni kersane Pangeran Yehuwah ing bumi tanggal Desember 2021. Tinimbang para suci sing kiwa kudu ngliwati 3.5 taun Mangsa Kasangsaran Gedhe, dheweke mung bakal tahan 35 dina. Bakal ana periode pengadilan 40 dina sing diwiwiti maneh ing dina 17 ing Chesvan lan rampung nalika Hanukkah tanggal 3 Desember 2021. Sanalika sawise

kasusahan, srengenge peteng, rembulan ora menehi cahya lan lintang-lintang tiba saka langit tanggal 4 Desember 2021.

Dadi, kepiye kita ngerti manawa iki bener lan isih durung ana 3 ½ taun Mangsa Kasangsaran Gedhe? Deleng pratandha ing langit. Gusti Yesus ngandhani yen srengenge bakal peteng, rembulan ora menehi padhang lan lintang bakal tiba saka langit nalika bali karo umate kanggo miwiti Milenium Anyar. Kita bisa ndeleng wulan getih ing dina riyaya Yahudi saka 2013 nganti 2015 lan gerhana matahari nalika wiwitan taun Injil lan Riyaya Sangkakala ing taun 2015 nuduhake wiwitan dina dina Pangeran ing pungkasan taun 2015 nganti pungkasan ing taun 2016. Nanging kita ora duwe tandha Rawuhé Kapindho sing ditemokake ing Matius 24 nalika semana, nuduhake manawa Pangeran mesthi ngerti lan ngrancang manawa Dheweke bakal mungkasi 70th Daniel minggu kapinglan miwiti maneh 4 taun mengko. Dheweke ndhelikake kabeh iki ing Firmane kaya teka-teki sing gedhe banget, ngenteni wektu nalika pungkasane bisa nggawe kabeh dina pungkasan. Banjur, kanthi corak pungkasan kanggo teka-teki sing luar biasa, Dheweke nambah dina kaping 8 ing 70 taun Daniel minggu kapinglan menehi tandha sing padha maneh sajrone Hanukkah sing kita deleng ing taun 2020.

Pracayaa, yen sampeyan ditinggal lan kudu ngatasi Great Kasusahan, sampeyan bakal ngarep-arep lan ndedonga supaya jadwal wektu iki bener amarga bakal dadi luwih ala tinimbang sing bisa mbayangake lan umume wong ora bakal urip luwih saka 40 dina. Setan diwenehi kekuwatan sing ilang lan dheweke siyap ngrusak planet iki lan kabeh wong ing kana. Panganten Wanita Kristus bakal dilantik dadi penguasa ing bumi ing dina kaping 7 Hanukkah ing taun 2021, yaiku dina kaping 266 ing taun Alkitab. Periode kehamilan manungsa suwene 266 dina wiwit lair nganti lair. Dheweke bakal dicethakaké ana ing jagad iki ing dina kaping 7 Hanukkah, kayadene ing pesta Yahudi, Panganten wanita dicethakaké karo tamu sing ngenteni ing dina kaping 7 pesta nalika jilbab dicopot. Alkitab ujar manawa kabeh tumitah ngenteni para putrane Gusti Allah bakal dicethakake.

Kanggo sampeyan sing nuduhake garis wektu sing beda tinimbang aku, aku mung arep takon manawa garis wektu sampeyan kalebu tandha sunar peteng, rembulan ora menehi cahya lan lintang-lintang sing tiba saka langit ing pungkasan Daniel.70 Minggu kaping? Lan apa uga kalebu rembulan getih lan grahana srengenge wiwit taun 2013 nganti 2015, nuduhake dina wiwitane Gusti sing diwiwiti ing pungkasan taun 2015? Apa sampeyan kebetulan yen tanggal 2 sing kasebut ing Haggai 2 babagan Pangeran ngguncang langit lan bumi lan nggawa kabeh bangsa sing dikarepake yaiku 2 tanggal sing dipilih Obama lan banjur nampa Hadiah Nobel Perdamaian ing taun 2009? Lan persis 1260 dina mengko, Pak Obama jumeneng ing atusan yuta umat Kristen ing saindenging jagad minangka papan sing paling suci ing bumi lan mandhegake korban pujian lan panuwun saben dina saben dina kasebut? Lan kedadeyanekaping 11 dina

Nisaning tanggalan Yahudi, yaiku dina Yesus ngomong marang para sakabate babagan nistha sing nyebabake karusakan? Lan dakkira uga mung dadi kebetulan yen ngetung maneh dina 1335 dina wiwit wiwitan Hanukkah ing taun 2016 lan 1260 dina saka Dina Pendamaian ing taun 2016 nggawa sampeyan tanggal 2 Mei 2013, sing mungkasi periode pacoban 40 dina lan 3 - dina cepet supaya Gusti Allah welas asih karo Amerika, kalorone wis cetha mbayangake ing Kitab Suci minangka wektu nalika pangadilan telat lan bangsa ora bisa diluwari. Apa timeline sampeyan uga kalebu nyepetake dina sing disebutake Yesus ing Matius 24 lan wektu tundha panganten lanang sing ditemokake ing Matius 25 lan Wahyu 10? Lan bali menyang pitakonanku sing pertama lan paling penting - apa garis wektu sampeyan nuduhake tandha srengenge dadi peteng, rembulan ora menahi cahya lan lintang-lintang sing tiba saka langit nalika Rawuhé Kristus kaping pindho ing bumi ing festival Yahudi? Yen ora, jadwal wektu sampeyan ora salah. Sampeyan kudu nggabungake kabeh Kitab Suci kanggo ndeleng kabeh bedhekan. Tulisan njarwakake Tulisan lan Tulisan ora bisa dipateni. Potongan kasebut kabeh kudu pas utawa timeline sampeyan ora bener.

Wengi saiki bakal surup ing bumi iki lan sampeyan wis bisa ndeleng srengenge surup. Akeh wong sing ora bisa kerja maneh lan bakal teka wektu yen ora ana wong sing bisa kerja. Gusti Yesus, Cahya Jagad, bakal nggawa Panganten Wanita sing ayu lan sumunar, uga Cahya Jagad, kanggo nunggal karo awake dhewe, menyang papan sing wis disiapake kanggo dheweke supaya ora bisa ditemokake saka ula, banjur bakal peteng utawa wengi tiba ing bumi. Dheweke wis lunga nyiyapake papan kanggo Pangantenane lan dheweke bakal nampani dheweke supaya dheweke bisa ngancani. Yen sampeyan ora siyap ngadeg ing ngarsane Sang Cempe kanthi ati sing murni minangka Panganten Wanita sing sumringah, aku njaluk tulung golek Gusti yen bisa ditemokake. Siapke apa sing bakal kedadeyan ing bumi iki. Siapke kanggo ketemu karo Gusti. Siapke wong sing bisa ditinggal. Ninggalake bahanku supaya diwaca. Siapke panganan lan banyu lan kabutuhane, amarga wektune wis cepet banget ora bakal bisa tuku, adol utawa dagang tanpa Mark of the Beast. Takon Yesus ing atimu saiki apa sampeyan durung nate nindakake. Yen sampeyan duwe, takon marang Panjenengane supaya mbukak apa wae dosa ing sajroning urip sing nyegah supaya ora lumaku kanthi Roh lan kaslametan. Iki ora kudu dadi wektu sing medeni. Iki minangka wektu kanggo bungah yen sampeyan kalebu Pangantenane Sang Kristus! Wong siyap, Gusti Yesus rawuh lan ora suwe aku bakal mulih. Milenium Anyar ora ana luwih saka 4 wulan lan kita bakal dilantik dadi raja ing bumi karo Raja Yesus sajrone 1000 taun. Wong sing ringkih bakal tanpa warisan bumi.

Dadi, sampeyan bisa uga kepengin ngerti kenapa Pangeran ndhawuhi aku nulis buku iki lan kepiye carane bisa nylametake jutaan wong saka penipuan sing bakal teka. Aku sejatine ora ngerti apa apike cidra kasebut, nanging Gusti Yesus ujar manawa bisa ngapusi malah para pinilih, tegese uga prawan ora wicaksana sing ditinggalake nalika

acara pengangkatan pisanan lan wong-wong sing percaya marang Kristus sajrone wektu iki kasusahan ing bumi. Aku percaya yen apus-apus kasebut bakal kalebu makhluk-makhluk asing sing bakal teka ing bumi kaya sing dijelasake ing Wahyu lan buku Yoel. Aku percaya manawa Pangeran ngerteni kabeh pitunjuk kasebut lan ndhelikake ing saindenging Injil, wiwit Purwaning Dumadi nganti Wahyu, supaya wong-wong sing diwenehi bukti saka Kitab Suci ora bakal mangu-mangu manawa kedadeyan kasebut sejatine pengangkatan kasebut acara lan dudu invasi asing utawa intervensi planet kita. Gusti pengin umate ngerti manawa kabeh iku rencana-Nya wiwit wiwitan nganti pungkasan lan dheweke duwe kendali, dudu Setan, dudu Ordo Anyar Dunia utawa Mason utawa Illuminati utawa wong asing, utawa sapa wae. Dheweke nulis buku kasebut. Dheweke ngerti wiwitane wiwit pungkasan lan dheweke ngontrol. Dheweke pengin sing ditinggal ngerti manawa pengangkatan kasebut kedadeyan persis kaya sing dikarepake lan supaya dheweke tentrem amarga ngerti yen bakal ana acara pengangkatan kaping pindho sawise 35 dina lan Rawuhé Kristus kaping pindho ing bumi bakal kelakon 5 Desember 2021. Ora ana kasusahan 7 taun. Malah ora ana kasusahan 3 ½ utawa 3 taun. Pangeran Yehuwah kanthi welas asih lan sih-kadarmane wis nyepetake dina mung 42 dina - pikirake, wiwit 42 wulan dadi 42 dina! Ya Allah sing welas asih! Lan yen Dheweke ora, ora ana daging sing bisa urip saka apa sing bakal kedadeyan. Ora ana wong sing bakal urip sawise periode kasusahan 3 utawa 3 taun, mula bakal kedadeyan ala iki. Nyatane, ora bakal ana akeh wong sing isih urip ing Desember 2021 - umume wong bakal diangkat utawa dipateni wektu kasebut.

Wangsulan: Bab ingkang pungkasan sing arep dakkandhakake yaiku carane nyiyapake apa sing bakal kedadeyan. Sing paling penting sampeyan bisa nindakake yaiku supaya atimu cocog karo Pangeran. Nyuwun marang Panjenengane supaya mbukak dosa sing ndhelik ing ati, motif sing salah, pikiran sing salah, tumindak sing salah, apa wae sing ora disenengi. Nyuwun supaya dheweke ngresiki ati lan ngapura dosa lan nulungi sampeyan ngrampungake tumindak dosa. Sabanjure, sampeyan kudu ngelingake kulawarga lan kanca. Dheweke saiki bakal ngguyu sampeyan, nanging sawetara dina, dheweke bakal seneng banget yen sampeyan luangake wektu kanggo ngelingake apa sing bakal kedadeyan lan dheweke bakal kaget nalika kedadeyan kasebut persis nalika sampeyan ngelingake yen bakal kelakon. Sing nomer telu, sampeyan kudu nyithak salinan buku lan nggawe salinan video kanggo sing ditinggalake. Aku percaya manawa ora ana listrik ing pirang-pirang wilayah ing Amerika, mula salinan bukuku sing paling angel bakal digawe. Sampeyan bisa ndownload bukuku lan kabeh video kanthi gratis. Aku ngajak sampeyan ora ngenteni nganti menit pungkasan nindakake iki amarga kapan wae bukuku utawa video bisa dijupuk lan dicopot saka internet lan sampeyan ora duwe kesempatan kanggo nggawe salinan, mula mangga paling ora saiki download saiki. Kabeh link kanggo iki ing ngisor iki ing kothak katrangan. Pungkasan, sampeyan kudu nyiyapake sapa wae ing kulawarga utawa kanca sing bisa ditinggalake. Amarga ora bakal siyap, sampeyan kudu nindakake kabeh sing bisa disiyapake. Tulisan jelas yen

bakal teka yen ora ana wong sing bisa kerja lan yen sampeyan ora njupuk tandha kewan kasebut, sampeyan ora bakal bisa tuku, adol utawa dagang apa-apa. Sampeyan kudu ngirit paling ora 35 dina panganan, banyu lan kebutuhan liyane yen sampeyan duwe kasekten. Bayangake yen ora duwe kemampuan kanggo tuku apa sing sampeyan butuhake supaya bisa urip sajrone 35 dina lan pikirake apa sing sampeyan butuhake. Matius 25 nuduhake kita manawa ora kabeh prawan utawa Kristen nggawe acara pengangkatan pisanan. Akeh wong Kristen sing anget sing ngidinke dosa mlebu ing uripe bakal ditinggalake, mula aja nganti mikir, amarga kabeh wong liya ing kulawarga sampeyan mlebu greja utawa wis ndedonga keslametan supaya dheweke bakal nggawe acara pengangkatan pisanan. Akeh sing bakal ditinggalake kanggo diresiki.

Kanggo sampeyan sing wis bebarengan karo aku suwene 9 taun wiwit aku miwiti, matur nuwun amarga sampeyan sabar karo aku nalika nyoba njupuk potongan-potongan teka-teki sing diparingi Gusti saben siji lan pas karo. papan sing bener. Sawise aku ngerti ing endi wektu tundha 4 taun wit anjir pas, bedhekan dadi luwih jelas lan potongan kabeh mulai pas. Aku yakin teka-teki saiki wis rampung. Gusti Allah mberkahi sampeyan kabeh lan aku ngarep-arep bisa ketemu karo sampeyan mengko ing sisih liyane.